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660 let

Vážení spoluobčané.
Po delší odmlce se vám do rukou dostává Zpravodaj obce

Chotěvice.
V letošním roce oslavíme 660 let od první písemné zmínky,

 a proto jsme se rozhodli k tomuto výročí, kdy se slaví na konci
června svátek Petra a Pavla 25. 06. 2022 

připravit pouť s větším obsahem než jiné roky.  
                                                                                             

S programem se seznámíte na stránkách Zpravodaje a tím vás 
i spoluobčany a rodáci zvu si ji užít a pobavit se

Vladimír Lukeš, starosta obce



SLOVO STAROSTY OBCE - POKRAČOVÁNÍ

       Důležitý projekt je dokončení domu pro seniory kde v přízemí vznikne osm bytů s vlastním vchodem a po navržené
úpravě projektu také v patře čtyři nájemní byty. Dokončení a předání celé stavby včetně komunikací se uskuteční 31. 07.
2022. Tím vás všechny zvu na den otevření dveří, který proběhne během srpna, termín bude včas oznámen. Po kolaudaci,
která proběhne v září, může dům sloužit svému účelu.
       Další projekt, který je před námi kde je vystavené stavební povolení jsou chodníky podél sinice 16/I, tady je podána
žádost o dotaci, tak uvidíme jak to dopadne. V dalších etapách výstavby chodníků se plánují pokračovat podél silnice I/16
směrem na Trutnov a podél silnice 325/II na Americe směrem na Hostinné. 
Obec také začátkem roku začala prodávat stavební parcely v lokalitě Malá Amerika a o pozemky je ze strany kupujících
zájem. 
       Další významná změna v obci je, že kostel Petra a Pavla má od 13. 06. 2022 nového majitele a konkrétně je to Nadace
Andělové, která patří občanům Chotěvic manželům Krajčovým, kterým jistě všichni držíme palce při opravách a jeho
provozování. Jak jsem informovaný plánů je moc a vše bude záležet především na financích. 
Také nesmím zapomenout, že letošní rok je rokem volebním a naší občané si zvolí do vedení obce své zastupitele, kteří
budou v rozpracovaných a připravených projektech pokračovat a další ve prospěch naši obce jistě připraví. 
       Na závěr za sebe a vedení obce vám všem přeji v této nelehké době především hodně zdraví, spokojenosti a rodinné
pohody a ty co se chystají vyjet na letošní zaslouženou dovolenou šťastný návrat. 

Vladimír Lukeš, starosta obce

STRUČNÝ PŘEHLED Z JEDNÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE CHOTĚVICE 2022

       V roce 2021 se obecní zastupitelstvo sešlo celkem 6x a v roce 2022 zatím celkem 3x, jedná se pouze o informativní
výčet důležitých schválených rozhodnutí. Úplný přehled usnesení zastupitelstva obce je uveden na stránkách obce 
www. chotevice.cz/obecni úřad.

       Zastupitelstvo obce :
-Schvaluje Rozpočet obce Chotěvice pro rok 2022 takto:
-daňová příjmy                                                                        16 190 460,- 
-nedaňové příjmy                                                                      1 166 954,- 
-kapitálové příjmy                                                                      1 004 800,- 
-dotace, příjmy z HČ                                                                  1 766 750,- 
-celkové příjmy rozpočtu ve výši                                            20 128 914,- 
-běžné výdaje ve výši                                                               11 438 040,- 
-kapitálové výdaje                                                                    15 266 300,- 
-celkové výdaje rozpočtu ve výši                                            26 704 340,- 
-financován splátky úvěru                                                         1 134 000,- 
-změna stavu bankovního účtu                                                6 575 426,-
-Schvaluje Rozpočtové opatření č.1/2022 a č.2/2022 k rozpočtu obce 2022
-Schvaluje cenu vodné a stočného na rok 2022 ve výši – cena vodného 29,- Kč/m3, cena stočného 59,- Kč/m3 včetně DPH
-Schvaluje bankovní  úvěr na dokončení nájemních bytů v domově pro seniory ve výši 5 mil. Kč od KB Trutnov
-Schvaluje rozšířenou verzi „Strategického plánu obce na roky 2022 – 2030
-Schvaluje záměr prodeje pozemků pro stavbu RD v lokalitě Malá Amerika 
-Schvaluje kupní smlouvy na šest parcel pro stavbu RD v lokalitě Malá Amerika konkrétním šesti zájemcům
-Schvaluje výběrové řízení na dodavatele stavby pro nájemní podkrovní byty v domě pro seniory 
   v hodnotě 4,7 mil. Kč bez DPH
-Vzalo na vědomí Darovací smlouvu - darování nemovitosti kostela sv. Petra a Pavla v Chotěvicích,  uzavřenou mezi                
  Římskokatolickou církví - farnost Hostinné a Nadací „Andělové“
-Schválilo finanční příspěvky – dary pro místní spolky, charitativní organizace, oblastní charitu a domov důchodců 

 
               



Aktivita Priorita
Finanční

náklady v Kč Poznámka

II. etapa budování chodníků v obci 1 Jednotky mil. Vydáno stavební povolení.

III. etapa budování chodníků v obci 1 Jednotky mil.  

Výstavba cyklostezky č. II - úsek s Dolní
Olešnicí

2 30 - 35 mil. Čeká se na stavební povolení.

Výstavba cyklostezky č. II – úsek s Hostinným 2 Jednotky mil. Zajišťuje jako hl. koordinátor město Hostinné.

Výstavby cyklostezky mezi Chotěvicemi a
Pilníkovem

3 Zatím
nespecifikováno

Zatím zpracována studie, bude žádáno o stavební povolení.

Průběžná oprava komunikací obce 1 Jednotky stovek tis.
ročně

 

Výstavba univerzálního hřiště 2 4 - 5 mil. Navazuje na 1. etapu budování středu obce.

Vybudování klidové (odpočinkové) zóny 2 2 - 3 mil. Navazuje na 1. etapu budování středu obce.

Výstavba hřiště u základní školy 2 2 - 3 mil. Realizace závisí na získání pozemků.

Průběžná oprava kapliček ve správě obce 2 Jednotky stovek tis
ročně

 

Oprava místního kostela 2 Soukromé zdroje Aktivita se již realizuje a zajišťuje ji soukromá nadace. Obec je v roli
spolupracujícího subjektu.

Naučná stezka “Jánošíkův les” 2 Jednotky stovek tis. Realizace aktivity závisí na vhodném dotačním titulu.

Zbudování rozhledny na kopci sv. Kateřiny Zásobník  
Řešení pouze v případě dotačního titulu. Obec není sama schopna

zajistit.

Prodej stavebních parcel - lokalita Malá
Amerika

1 X Jedná o prodej již připravených a zasíťovaných 11 parcel.
Předpoklad cca 44 nových obyvatel v obci.

Projekt „nad bytovkami“ (rodinné domy) 2
Není zatím
vyčísleno

Položeny základní sítě. Zatím není provedena parcelizace a sítě k
jednotlivým parcelám.

Předpoklad cca 40 nových obyvatel v obci.

Projekt „nová Amerika“ (rodinné domy) 2 Není zatím
vyčísleno

Ve fázi příprav pozemku.

Aktivní spolupráce a jednání s developerem
při výstavbě nových parcel pro rodinné domy 2 Soukromé zdroje

Obec by měla jako partner podpořit a administrativně pomoci s
developerskými projekty, které budou zaměřeny na příchod

mladých lidí a residentů do obce.

Budování alejí a výsadba zeleně Zásobník  Obec má připravené projekty. Nutná spolupráce se státem.

Rozdělit velké plochy pomocí mezí 3
Dle vybraného

řešení Obec je účastník aktivit jako spolupracující subjekt.

Rozšíření obecní kanalizace na východ obce
(3km)

2 Desítky mil. Obec je účastník aktivit jako spolupracující subjekt.

Proveden studie na obecní majetek vhodný
k instalaci fotovoltaických panelů (studie)

1 Desítky tis. Provést zhodnocení majetku vhodného k využití fotovoltaiky.

Osazení obecního majetku fotovoltaikou Zásobník  Realizace se bude odvíjet od provedené studie a dotačních titulů.

Modernizace stávajícího LED osvětlení v části
Karlov

1 Jednotky stovek tis. Bude realizováno v rámci stávající údržby - LED osvětlení je již
zajištěno.

Pokrýt obec LED osvětlením 2 9 mil. Obec má k dispozici projektovou dokumentaci.

Budování vodních prvků Zásobník  Řešení v případě vhodných dotačních titulů.

Propojení vodohospodářské soustavy
s městem Hostinné

Zásobník  Provedena studie.

Vybudování nového zdroje vody pro obec na
základě hydrogeologického průzkumu

Zásobník  
Obec má provedou studiu se 7 vytipovanými lokalitami.

Vybudování bude závist na situaci se stávajícími vodními zdroji.

STRATEGIE ROZVOJE OBCE CHOTĚVICE 2022 - 2030

Některé aktivity jsou s ohledem na jejich důležitost zařazeny v této Strategii, avšak pro nedostatek finančních prostředků na jejich realizaci zůstávají 
v tzv. Zásobníku projektů. 



Dům pro seniory s pečovatelskou službou Chotěvice je realizován od roku 2020 do letošního roku 2022 s celkovými
rozpočtovými náklady ve výši 23,557 mil. Kč.
 - 8 malobytů pro seniory - celkem 13,753 mil. Kč, z toho 4,8 mil. Kč dotace z MMR 
 - 4 podkrovní byty – celkem 5,403 mil. Kč, z toho 5,0 mil. Kč úvěr u KB
 - přístupová komunikace + parkoviště – celkem 4,401 mil. Kč - plně hrazeno obcí
Dům pro seniory bude dle plánu kolaudován v září letošního roku s možností provozu a užívání do konce roku. Dům
pro seniory, dotovaný Ministerstvem pro místní rozvoj ve výši 600 tis. Kč na jeden byt,  je celá vlastní stavba domu
včetně malobytů pro seniory. Čtyři podkrovní byty velikostí 3+1 jsou dodatečná vestavba, která je plně financována
obcí s pomocí úvěru od KB.  Výhodně využívá vlastní podkrovní prostory domu a celkovou zastavěnou plochu.
Přístupová komunikace a parkoviště je plně v režii obce.  
Zájemci o umístění v bytech pro seniory, starší šedesáti pěti let, s vlastním příjmem (např. důchod), si mohou podat
písemnou žádost o pronájem na OÚ Chotěvice již v současné době. V případě více žádostí budou upřednostněni
občané obce. Nájemci těchto bytů budou mít možnost požádat oblastní charitu o různé poskytované sociální služby
(včetně dovážených obědů) ve spolupráci a s finanční dotací obce. 
Obsazování nájemních podkrovních bytů bude shodné s dosavadním postupem realizovaným obcí – vyhlášení
termínu podávání písemných žádostí a výběr případných nájemníků zastupitelstvem obce, částečně taktéž s
přihlédnutím k sociálním účelům.
Počet obyvatel obce v posledních letech spíše klesá, takže předpokládáme, že realizací stavby domu pro seniory 
a především současnou nabídkou nových stavebních parcel pro stavbu 11 RD v prostoru Malá Amerika, zvýšíme
možnosti především mladých místních i přespolních občanů pro zlomení a napravení tohoto trendu. 
                                              
                                                                                                                                 Ing. Josef Davidík, místostarosta obce

DŮM PRO SENIORY S PEČOVATELSKOU SLUŽBOU
CHOTĚVICE



     Celkem se v roce 2021 v obci Chotěvice vytřídilo a odevzdalo - 25,1 t papíru, 19,5 t plastů, 16,5 t skla, 0,543 t nebezpečných
odpadů (barvy a různá chemie), 6,04 t kovů, 3,123 t oděvů, 141 t biologických odpadů (zelená hmota a drobné větve pro
kompostárnu), 3,959 t elektrozařízení a především 214,8 t směsných komunálních odpadů a 11,2 t objemných odpadů -
zde se jedná o netříděný odpad svážený z obce od občanů na řízené skládky, jehož hmotnost je plně započítávána
do stanoveného ročního limitu.
     Za vytříděné odpady, dodané obcí a odvezené společností Transport Trutnov na třídící linky, obec v roce 2021 celkem
obdržela bonusovou odměnu ve výši 178 815,- Kč o tuto odměnu se snížily celkové náklady na odpadové
hospodářství za rok 2021.
     I z tohoto důvodu je současný poplatek za likvidaci odpadů v obci hrazený občany v přijatelné výši 550,- Kč na osobu za rok. 
V roce 2021 obec uhradila za odvoz a ukládání pouze směsného a objemného komunálního odpadu (tedy nikoli náklad za
odvezený vytříděný odpad) celkem 531 475,- Kč. Poplatek za tunu ukládaného odpadu na skládku se každoročně zvyšuje v
závislosti na množství tohoto odpadu připadajícího na jednoho občana obce. Tento limit je v roce 2021 - 200 kg/občan/rok.
     V roce 2021 tedy obec Chotěvice nesplnila tento stanovený limit – skutečné množství netříděného komunálního odpadu
bylo celkem 219,4  kg na občana a rok.   
     Z uvedeného je zřejmé, že čím více budeme třídit, tím méně bude směsného odpadu a tím obec uhradí méně za nadlimitní
množství při ukládání tohoto odpadu. Ministerstvo životního prostředí předpokládá postupné snižování ukládání odpadů
 na řízené skládky (výjimkou je nerecyklovatelný či nespalný odpad - popel apod.), viz. přiložené tabulky 

TŘÍDĚNÍ ODPADŮ V OBCI
V roce 2021 občané obce Chotěvice vytřídili a svozová společnost odvezla uvedené množství různých

odpadů: 
 V obci je rozmístěno na 20 stanovištích (hnízdech) celkem 110 velkých a malých kontejnerů a nádob na tříděný a směsný

komunální odpad :

Zdroj:https://www.meneodpadu.cz/pruvodce-novym-
zakonem-o-odpadech 

TŘIĎTE DŮSLEDNĚ ODPADY - UŠETŘÍTE PŘEDEVŠÍM VLASTNÍ KAPSU !TŘIĎTE DŮSLEDNĚ ODPADY - UŠETŘÍTE PŘEDEVŠÍM VLASTNÍ KAPSU !
  

- 20x modrý kontejner 1100 l na papír

- 28x žlutý kontejner 1100 l na plast a nápojové kartony (tetrapac)

- 16x zelený zvon na barevné sklo a 3x bílý zvon na bílé sklo

- 13x červená nádoba 100 l na drobné kovy
a 1x velký trakt. kontejner na ostatní kovový šrot
- 11x žlutá nádoba 100 l na jedlé tuky a oleje

- 2x vysoký bílý kontejner na textil
- 4x velký traktorový kontejner +1x nádoba 120 l na bioodpad

- 11x černý kontejner 1100l na směsný komunální odpad



Proč bychom se neučili…
Více jak 360 let je v Chotěvicích zabydleno školní vzdělávání. Povídání na toto téma by bylo určitě zajímavé, možná
bychom se dopátrali, jak to bylo s tím koněm, který údajně přišel až do jedné ze tříd nynější školní budovy a co se dělo
na faře, která sloužila výuce jako první. Školní lavice byly také v budově bývalé hasičské zbrojnice, která je dnes
autodílnou. Vraťme se ale do současnosti, do žluté budovy původně německé školy, která je zasazena do krásné
přírodní krajiny. Sousedí s kostelem, farou, loukami a lesy, které často s dětmi navštěvujeme a využíváme ke školní
práci, hrám a poznávání přírody. 
Žhavá současnost ze školních lavic
Školní rok 2021-2022 se pomalu chýlí ke svému konci. Ač to bylo období stále ještě dosti zasažené Covid pravidly,
školní práce, setkávání i zábava trpěl o poznání méně než v předchozím školním roce. Tak jsme dětem mohli dopřát
klasickou školní výuku, o kterou byly loni tolik ochuzeny, ale také zajímavé výlety do Vrchlabí na akce pořádané
KRNAPem, program pořádaný MAS Podkrkonošská Sněženka, besedu s cestovatelem Ondřejem Cano Landou,
podzimní dušičkové čtení a tvoření, besedu s mladými zdravotními sestrami a záchranářský kurz, vánoční výlet do
ZOO, lyžařský kurz ve SKI Academy Bret (Prkenný Důl) , masopustní procházku maškar Chotěvicemi, velikonoční
tvořivé dílny, plavecký kurz v krytém bazéně v Trutnově, školení hasičů, návštěvy zdejší knihovny DoNKnichot paní
Holzbachové i oblíbený školní tábor, zaměřený na vlastivědu a turistiku. 
                                                                                                                                                Jana Pachlová

ZŠ A MŠ CHOTĚVICE

Pro milovníky statistik 
Vývoj počtu žáků na ZŠ Chotěvice v posledních letech



SPOLKY V OBCI
Činnost občanského spolku OCHOZ 2019 – 2021
Každého z nás se dotkla pandemie, jejíž důsledky nikdo ani v nejmenším nemohl očekávat. Nejinak tomu bylo v
případě organizací, spolků a vůbec všech, kteří se podílí na společenském a kulturním dění napříč celou zemí. Výrazné
omezení kulturního a společenského života se dotklo i nás. Přesto se nám podařilo, ve spolupráci a s podporou obce
uspořádat některé tradiční akce. V roce 2019, ještě v čase před pandemií, o. s. OCHOZ pořádal pálení čarodějnic,
pohádkovou stezku, spolupodíleli jsme se na dětském dni, uspořádali jsme třetí ročník gurmánského Francouzského
dne, Mikuláš se svou družinou tradičně rozdal dárky v době adventu, kdy se konal poslední, také tradiční a vždy hojně
navštěvovaný, adventní koncert v místním kostele v naší režii. Roky 2020 a 2021 už byly dramaticky poznamenány
epidemiologickou situací a omezeními s ní spojenými. V těchto letech se nám podařilo uspořádat dva letní zájezdy, v
roce 2020 na Riegrovu stezku a okolí, o rok déle pak do Poděbrad, Kerska a Botanicu. Oba roky se podařilo
nepřetrhnout tradici a děti z Chotěvic a okolí si opět mohly přijít pro nadílku od Mikuláše a nechat se pozlobit
nezbednými čerty, přestože v roce 2020 byla nadílka omezena počtem osob, které se mohly sejít v jeden čas na
jednom místě. V roce 2021 jsme ještě uspořádali čarodějnickou stezku a dětem jsme se věnovali i v rámci spolupráce
na dětském dni pořádaném obcí. 
Dovolím si za nás všechny „OCHOZÁKY“ říci, že jsme toho pro Chotěvice neudělali málo a ohlédneme-li se nejen za
roky 2019 - 2021, které jsou předmětem tohoto článku, ale za celou dobou, kdy pro obec pracujeme, že na sebe
můžeme být pyšní. Zároveň se sluší poděkovat obci Chotěvice za dlouhodobou podporu a všem, kdo na naše akce
zavítali za jejich zájem, úsměvy, slova pochvaly.
                                                                                                                                                            o. s. OCHOZ

Dovolím si ještě osobní poznámku. Problémem je, že se nám v současné době daří jen obtížně navazovat na časy, kdy
jsme pro děti a chotěvickou veřejnost pořádali celou řadu akcí včetně tanečních zábav, koncertů, divadel apod. Po
letech přibyly starosti, ubývá volného času, možná se vytratila část energie, kterou jsme měli před lety, jako podstatně
mladší, odrostly nám naše děti, které byly prvotním impulsem, proč jsme se o kulturu v obci začali zajímat. 
Vnímám také, že se občané opět chtějí bavit, že jim chybí akce, na které třeba byli zvyklí a teď tu nejsou. Vnímám ale
také fakt, že za poslední roky, až na výjimky, nikdo nepřišel s nabídkou pomoci. Ono nestačí jen chtít, stěžovat si, že se
nic neděje, kritizovat a vznášet požadavky. To umí každý. Vzpomínám si, jak jsme před lety „vlítli“ na obec, byli jsme
možná i trochu drzí, také jsme vnímali, že se v okolních obcích něco děje a tady ne. Tak jsme oslovili tehdejšího
starostu pana Davidíka a zavalili ho našimi požadavky. Ty požadavky ovšem nebyly v rovině: „Chceme se bavit, něco s
tím dělejte“. Byly v rovině: „ Chceme pro vás dělat to a to a to a to, dejte nám na to peníze“. A ono to vyšlo, získali jsme
si důvěru vedení obce, která trvala a trvá i za současného pana starosty.
Proto Vás prosím, Vy, kteří máte zájem, nebuďte lhostejní, zapojte se, oslovte obec s žádostí o podporu a zorganizujte
klidně i menší akci pro veřejnost, získejte si důvěru.  Nezáleží na tom, jestli se přidáte k OCHOZu, nebo něco
zorganizujete pod jinou hlavičkou. Pestrost života v obci se neplánuje pouze za zdmi obecního úřadu, je především o
lidech, kteří chtějí a mají zájem a nečekají od toho profit pro sebe.
 Na podzim nás čekají komunální volby. Zapojte se, sestavte kandidátku, převezměte spoluodpovědnost za žití v naší
vesnici. Bude- li Vás a nás dost, může se toho v Chotěvicích také dost dít. Přeji Vám hodně síly a odvahu do toho jít.
                                                                                                                                                           Přemysl Jiran



Třicet let činnosti Mysliveckého spolku Svatá Kateřina Chotěvice
 
Tak jak rychle ubíhá čas v životě obce, tak rychle ubíhá i čas při činnosti mysliveckého spolku Svatá Kateřina Chotěvice
-  míjí rok za rokem a letos je tomu již neuvěřitelných 30 let od jeho vzniku. 
Spolek, tehdy ještě do roku 2015 s názvem „sdružení“, začal fungovat 1.4. 1993, byl nástupcem mysliveckého sdružení
Hubertova výšina, které vykonávalo myslivost v katastrech obcí Chotěvic a Čermná. 
Hlavní činností tehdejšího sdružení a dnešního spolku je především péče o zvěř, ale i péče o přírodu a krajinu. Péčí o
zvěř se rozumí ochrana zvěře před negativními vlivy, jak ze strany klimatu v zimním období  přikrmováním - ovsem,
žaludy, kaštany, jeřabinami, řepou a senem, tak ochrana zdravotního stavu zvěře vakcinací srnčí zvěře a občas i lišek a
celoročním  předkládáním minerálního lizu. Při péči o přírodu a krajinu se zakládají a udržují zvěřní políčka, nyní
obhospodařujeme 1,23 ha těchto ploch, založili jsme přes 2 ha lesních porostů - vše sloužící zvěři jako krytina a
současný i budoucí zdroj potravní nabídky. Tento rok se bude sázet ovocný sad v úseku Kateřina pro obdobné účely,
který je ve fázi administrativní přípravy. Dále spolupracujeme s místními zemědělci na vytváření bezorebných koridorů
mezi většími zemědělskými plochami a chráníme zvěř při sklízení travních ploch, a to jak jejich proháněním loveckými
psy, tak kontrolou za pomoci moderní techniky - dronu s termovizí. Za zmínku stojí i podíl na společenském životě
obce účastí na každoročním dětském dnu a organizováním různých společenských akcí. Pokud situace dovolí, i letos
se uskuteční tradiční taneční zábava ,,Poslední leč“ a v únoru příštího roku „Myslivecký ples“. Nesmíme opomenout
naši mysliveckou klubovnu, kterou jsme vybudovali za přispění dotace od Místní akční skupiny „Království Jestřebí
hory, o.p.s.“ ve výši takřka 1 mil. Kč . Slouží především pro vlastní potřeby spolku jako základna pro organizování
činnosti, setkávání členů a jejich příznivců, ošetřování odlovené zvěře, skladování krmiv, budování menších 
 mysliveckých zařízení a dalších aktivit sloužících myslivosti, jako jsou akce a zkoušky pro lovecky upotřebitelné psy
okresního ale i celorepublikového významu, schůzky orgánů OMS Trutnov apod. Dále slouží i jiným spolkům a
ostatním občanům v obci (výroční schůze spolků, svatby, narozeniny a jiné oslavy občanů apod.).
Dnes můžeme, po změně veterinárních předpisů o nakládání se zvěřinou, nabídnout občanům obce i kvalitní zvěřinu
za příznivé ceny, za což vděčíme i každoročnímu finančnímu příspěvku obce. 
A na závěr -  je pořad co vytvářet a co zlepšovat - i když ten čas nás nešetří a tak rychle běží.

                                                                                                                      Zdeněk Lamač, myslivecký hospodář 

Myslivecká klubovna Lovecká chatička na Škvárovce

Dětský den Poslední leč - tombola



                                
                           Spolek Amerika Chotěvice

Spolek Amerika Chotěvice je organizace sdružující občany stejných zájmů a cílů. 
Byl založen dne 28. listopadu 2018 s cílem a činností zaměřenou na ochranu přírody a krajiny, zlepšení kulturního a
sportovního dění obce Chotěvice se zapojením občanů i z okrajových částí obce Karlova a Ameriky, kde má spolek
své sídlo.
V roce 2019 Spolek Amerika Chotěvice pořádal své první úspěšné akce: Pálení čarodějnice, Cestu pohádkovým
lesem, Drakiádu spojenou s Dlabáním dýní. Poslední den v roce proběhl druhý Silvestrovský přípitek, zatím poslední.
První se konal v roce 2018, kdy spolek vznikl.
Spolek Amerika Chotěvice pocítil vliv pandemie, nouzových stavů a dalších zákazů shromažďování lidí na svoji
plánovanou činnost v roce 2020, jež chtěl navázat ve stejném duchu, jako v roce předchozím. Z připravovaných
plánovaných akcí a brigád se neuskutečnilo nic, kromě jediné akce. Tou byla internetová fotosoutěž v Dlabání dýní,
která nebyla nikým omezena a zakázaná. Každý, kdo vydlabal dýni a poslal foto na e-mail spolku, byl osobně
odměněn sladkou čokoládovou odměnou. Této akce se nakonec zúčastnilo patnáct šikulů.
Rok 2021 byl na tom stejně, ale až s rozvolněním v poslední čtvrtině roku se rychle naplánovalo v pořadí již třetí
Dlabání dýní. Účast byla sice minimální, ale z pohledu spolku se vydařila a počasí přálo. V den akce proběhla rychlá
brigáda, kde se posekala a shrabala tráva, připravilo se ohniště na opékání uzeniny. Dýni na dlabání dostal každý
příchozí a za své dílo byl odměněn sladkou odměnou. 
Touto cestou Spolek Amerika Chotěvice děkuje rodičům, kteří se později ozvali, že jejich děti nemohly dorazit z
důvodů karantény ve školách a školkách, či nemoci. 
Spolek Amerika Chotěvice pořádá všechny své akce na bývalém tenisovém hřišti na Americe vedle cyklostezky. Má
svoji skupinu pro příznivce spolku na FACEBOOKU a své webové stránky, které najdete na webových stránkách obce
Chotěvice/Obec/Spolky a sdružení, kde informuje o dalších připravovaných akcích v roce 2022.



SPOLEČENSKÁ RUBRIKA

TJ Sokol – ukončení činnosti 

       Chotěvický fotbal, konkrétně TJ Sokol Chotěvice, který zahájil svoji činnost již v poválečných letech minulého století,
bohužel nezvládl poslední těžké covidové roky a definitivně ukončil svoji činnost. Ještě cca v prvním desetiletí tohoto
století se fotbal v Chotěvicích těšil velké oblibě, zvláště pak při vystoupeních ženské fotbalové jedenáctky, která
reprezentovala chotěvický fotbal dokonce ve 3. celostátní lize. V následujících letech zájem postupně upadal, počet
ochotných mladých hráčů se postupně snižoval a tak od roku 2019 se TJ Sokol účastnil  pouze „Havlovické ligy“ v malé
kopané, kterou lze provozovat s menším počtem hráčů. Doba covidová bohužel zhatila i toto snažení a definitivně
ukončila dlouholetou činnost fotbalového oddílu. V současné době je část areálu pronajata Okresnímu fotbalovému
svazu Trutnov pro účely výcviku mladých hráčů, reprezentujících okres Trutnov v turnajích s mladými českými, ale i
polskými družstvy.
                                                                                                                                                 Josef Davidík, místostarosta

Jeden z posledních zápasů Osiřelé fotbalové hřiště s čápy

Vítání občánků
V roce 2021 bylo tradiční „Vítání občánků“ organizováno především vlivem doby covidové pouze 2x a to ve větších
prostorách sálu kulturního domu, za přísného dodržení „covidových“ omezení.
A v letošním roce - Milí chotěvičtí občánci, vy nedávno narození i vy, kteří co nevidět přijdete na svět a vážení rodiče,
věříme, že se s vámi v této příznivější pocovidové době budeme mít možnost znovu setkat při vítaní občánku v naší obci.
O termínu slavnosti budete včas informováni. Těšíme se na vás. 
                                                                                                                             Za sociální komisi OU Chotěvice P. Jiran

Statistika 
V obci Chotěvice je v současné době celkem 1010 osob
Z toho 493 mužů a 517 žen
Věková skladba     - do 18 let         -  183 osob (18,1 %)
                                -18 – 60 let       -  550 osob (54,5 %)
                                - nad 60 let       -  277 osob (27,4 %)
V roce 2021 - do obce se přistěhovalo 19 osob 
a odstěhovalo 29 osob
                      -   narodilo se 9 dětí
                      -   zemřelo 21 osob (někteří vlivem covidu)



FOTOGALERIE OBCE CHOTĚVICE

Masopustní odpoledne ve škole Den Země úklid v Chotěvicích

Dětský den




